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Enhet Priorit

et

Navn på tiltaket Forankring Kort beskrivelse av tiltaket Innebærer tiltaket 

behov for å 

oppgradere / 

anskaffe digital 

løsning?

På hvilken måte vil tiltaket bidra til å oppnå mål i 

plan og/eller innfri krav i sentral føring?

Kort beskrivelse av alternative løsningsmuligheter Hva er konsekvensen hvis tiltaket ikke iverksettes? Kort beskrivelse av 

tiltakets 

påvirkning på 

klima og energi

Investeringskostnad 

2024 (inkl. mva.)

Investeringskostnad 

2025 (inkl. mva.)

Investeringskostnad 

2026 (inkl. mva.)

Investeringskostnad 

2027 (inkl. mva.)

Investeringsinntekt 

2024 (skriv minus 

foran beløpet)

Investeringsinntekt 

2025 (skriv minus 

foran beløpet)

Investeringsinntekt 

2026 (skriv minus 

foran beløpet)

Investeringsinntekt 

2027 (skriv minus 

foran beløpet)

Driftsutgift 2024 

(eks. mva.)

Driftsutgift 2025 

(eks. mva.)

Driftsutgift 2026 

(eks. mva.)

Driftsutgift 2027 

(eks. mva.)

Driftsinntekt 2024 

(eks. mva.) (skriv 

minus foran 

beløpet)

Driftsinntekt 2025 

(eks. mva.) (skriv 

minus foran 

beløpet)

Driftsinntekt 2026 

(eks. mva.) (skriv 

minus foran 

beløpet)

Driftsinntekt 2027 

(eks. mva.) (skriv 

minus foran 

beløpet)

Beregnet årlig 

klimaeffekt i CO2-

ekvivalenter

Skjønnsmessig 

vurdering av årlig 

klimaeffekt

Beregnet årlig 

effekt på 

energiforbruk i 

GWh

Skjønnsmessig 

vurdering av årlig 

effekt på 

energiforbruk

Helse og 

familie og 

tekniske 

tjenester

1 Renovering av gamle 

lokaler i ODMS

Utredning 

ODMS, Helse- 

og 

omsorgsplan

Bedriftstjenesten har signalisert at de skal ut av kontorlokalene ved ODMS tidligere enn antatt. Det er behov for 

omfattende renovering av lokalene. Det er planlagt at psykisk helse- og rusarbeid flytter fra Oppdal helsesenter og dit.

Ja Flytting skjer i henhold til utredningsplanen for ODMS. 

Samhandling med øvrige helsetjenester som fastleger, 

helsestasjon- og skolehelstejensten, 

innvandrertjenesten og spesialister er positivt for 

brukerne. 

Ingen.  Lokalene er ikke aktuell å flytte til uten renovering og 

tjenesten flytter ikke fra OHS. 

Ja, uvisst hvor mye. 5 000 000  Uvisst  Uvisst  Uvisst 

Kirkelig 

fellesråd

1 LED-belysning 

utvendig på alle tre 

kirkene for 

flombelysning.

Strømkostnadsbesparende. Lysprosjekt(forprosjekt)for å definere de beste løsningene med tanke på best mulig opplysning 

av kirkene våre. Her vil man ta hensyn til type egnet lys,lysstyrke og omkringliggende faktorer(hensyn til naboer etc).

Store strømutgifter som tar en betydelig del av de totale 

strømutgiftene.

122 000

Kirkelig 

fellesråd

2 Rette opp gammel 

støttemur på Oppdal 

kirkegård/gravplass.

Reparasjon av gammel støttemur på Oppdal kirkegård/gravplass som siger. Grave ut grunn, isolere og bygge opp muren på nytt på et 

stabilt fundament.

Muren vil rase ut og skape ytterligere konsekvenser. 250 000

Kirkelig 

fellesråd

3 Prosjektorer med 

lerret i Oppdal kirke

Modernisere det kommunikative uttrykket i kirken. Ja. 70 000

Kirkelig 

fellesråd

4 Automatisk 

klokkeringing Lønset 

kirke

Oppgradere og forenkle arbeidsoppgaven med klokkeringingen. 140 000

Midtbygda 

oppvekstse

nter

1 Påbygg Midtbygda 

skole

Kommunepla

nens 

samfunnsdel;

Midtbygda oppvekstsenter er i stadig vekst med økt tilflytting og økt vekst i barnetallet. Siden 2013 og frem til 2022 har 

elevtallet gått fra 43 elever til 102 elever. På barnehagen som ble kommunal i 2018 har barnetallet økt fra 40 plasser til 85 

plasse

Sikrer at alle barn kan gå i barnehage og skole i sin 

egen krets, noe som vil gi tryggere oppvekstvilkår.

En redusert utbygging vil også avhjelpe behovet noe, men 

dertil redusert effekt. Alternativet er å redusere antall 

plasser i barnehagen, dette vil medføre i praksis en 

inntaktsstopp av nye barn i barnehagen i 1 til 2 år. Dette 

vil igjen kunne føre til en 

se teknisk sin 

beskrivelse

9 900 000 101 400 101 400 101 400                     166 140  Liten  Liten 

Midtbygda 

oppvekstse

nter

2 Solskjerming 97-

delen Midtbygda 

oppvekstsenter

Plan for 

habilitering 

og 

rehabilitering 

2019-2023;

Solskjerming på bygningsdelen fra 1997 er delvis ødelagt og utslitt. Det er kostbart og reparere og det lønner seg å skifte de 

ut fremfor å reparere det gamle. Manglende solskjerming fører til dårlig inneklima for elever og ansatte og er derfor 

nødvendig 

Tiltaket fører til at bygningene er i henhold til 

forventet standard og sørger for et forsvarlig 

inneklima.

Det kan monteres innvendig skjerming på den siden av 

bygget som er østvendt da solen skinner kun i første 

halvdel av dagen her.

Tiltaket gir bedre 

inneklima og 

jevnere 

ventilasjonsdrift

136 000  Liten  Liten 

Oppdal 

helsesenter

1 Møbler 

sykehjemsavdelinger 

og kantine

Helse- og 

omsorgs-

tjeneste-

loven kap.4. 

Nærings-

middelhygien

eforskriften

Dagens møbler ble innkjøpt i 1998-2002, og er nå utslitt og i stor grad ødelagt. Lar seg ikke reparere lenger, og det må 

anskaffes nye møbler. Det er innhentet prisanslag fra en leverandør, dersom det bevilges ressurser, vil minikonkurranse jfr 

fylkesavtale gjennomføres.

Nei Nye møbler reduserer risiko for belastningsskader på 

personalet, ved å forenkle forflytning når stoler 

leveres med hjul på frambein. Hele overflater 

muliggjør forskriftsmessig renhold i matservering. 

Reduserer risiko for skader på pasienter, og bidrar til 

trivsel og livsglede jfr forskrift om verdig alderdom. 

Møblene er forsøkt reparert av vaktmester. Bruk av 

enhetens disposisjonsfond går ikke, da man går over krav 

om 3% buffer.

Ved flere tilfeller har stoler rast sammen under bruk, det 

foreligger risko for personskader. Stoler med pasient oppi 

blir dratt og skyvd inntil bord, dette gir slitasje og potensielt 

belastningsskader på personalet.  Ikke tilfredsstillende 

renhold av overflater pga sprekker i lakk og belegg gir risiko 

for vekst av sykdomsfremkallende bakterier. Ødelagte 

møbler som ikke lar seg reparere kastes, og det er ikke nok 

møbler til pasienter og besøkende.    

Fylkesavtale følges, 

her stilles det 

miljøkrav, og krav 

til dokumentasjon 

på dette. 

1 150 000

Oppdal 

helsesenter

2 Varmevogner Internkontrol

lforskriften 

for nærings-

midler. 

Nærings-

middel-

hygiene-

forskriften.

4 av 7 varmevogner er av eldre dato, hhv fra 1975 og 2004. Etter tilsyn fra Mattilsynet i desember -22 ble det gitt merknader 

på disse 4. Merknadene omhandler slitasje/skader og påfølgende utfordring med renhold, i tillegg til manglende display for å 

lese av temperatur.

Nei Nye vogner vil muliggjøre forskriftsmessig 

renhold/desinfeksjon, og at temperatur tilfredsstiller 

krav jfr. forskrifter. 

Det lar seg ikke gjøre å skaffe deler til så gamle vogner, 

og om deler kan skaffes vil det vil påløpe til dels 

betydelige reparasjonsutgifter.                                         Evt. 

bruke av enhetens disposisjonsfond.

Risiko for matsmitte pga  bakterieoppvekst i oppskrapte 

overflater, og ved at vognene holder for lav temperatur.

Betydelig lavere 

strømforbruk på 

nye varmevogner 

enn de gamle.

120 000

Oppdal 

helsesenter

3 Blodprøveapparat Samhandlings

reformen

Apparat for måling av kalium og kreatinin ble ansakaffet ved etablering av øyeblikelig-hjelp-døgntilbud i 2015, utstyret 

benyttes også til helsesenterets øvrige pasienter. Apparatet er gått ut av produksjon, og det produseres ikke lenger 

reagenser som er nødvendig for å foreta blodanalyser. Nytt apparat må anskaffes.

Nei Apparatet gir korrekte blodprøvesvar i nødvendig 

monitorering av pasient, når behovet er der. Dette 

bidrar til at pasienter kan behandles  forsvarlig lokalt, 

man unngår forsinkelser ved prøvesending pr. post og  

sykehusinnleggelse unngås.

Sende prøver i post, som forsinker behandling og 

forverrer symptomer som igjen kan føre til 

sykehusinnleggelse. Evt. bruke enhetens 

disposisjonsfond.

Forsinkelse i behandling og forverring av 

sykdom/helsetilstand. Sykehusinnleggelser i stedet for å bli 

lagt inn på ØHD lokalt.

Når pasienter kan 

behandles lokalt vil 

det bli mindre 

behov for 

transport til 

sykehus.

85 000 20 000 20 000 20 000 20 000

Opdpal 

kulturhus KF

1 Kulturskole – rom til 

ansatte og elever

Det er siden 2016 påpekt overfor kommunestyret de utfordringer kulturskolen står overfor når det kommer til når det 

gjelder mangel på rom. Det dreier seg om lærerrom til 18 lærere (har ikke noe i dag), kontor til rektor og administrasjon 

(benytter seg i dag av øvingsrom) samt undervisningsrom til billedfag (de har benyttet seg av skiftende rom alt ettersom det 

passer fra år til år). For å kunne ivareta ansattes arbeidssituasjon samt elevens omgivelser ber vi om at det ytes tilskudd slik 

at dette kan la seg gjennomføre. Trøndelag fylkeskommune har allerede gitt 1 mill til formålet, og vi ber om at 

kommunestyret følger opp. 

Det har vært skissert to løsninger i denne forbindelse. 

Den første var å benytte rom i taket over badeanlegget. 

Det ble skissert en konstruksjon av rom langs betong- og 

ståldragerne, med inngang og lysinnslipp mot foaje og 

bibliotekets lesesal samt ut mot inngangspartiet. Det vil 

samtidig være naturlig med rehabilitering av hele den 

nordlige murveggen i badeanlegget, hvor det ser ut til å 

være vesentlige fuktskader. Dette må tas før det blir en 

sikkerhetsrisiko og badeanlegget må stenges.

Deretter kom det forslag på løsninger knyttet til allsal i 

forbindelse med diskusjonene rundt kantine og 

ungdomskafe til ungdomsskolen. Dette kan inkludere at 

Allsalen får en andre etasje.  

Det vil være et signal om at man neglisjerer ansattes 

arbeidssituasjon,  særlig på det fysiske området. Det er også 

en overseelse av det behovet elever på visuelle kunstfag har  

for tilrettelagte undervisningslokaler. 

Det er usikre beløp, 

så prosjektet må 

utredes nærmere, 

men det kan vel fort 

dreie seg om 5 

millioner?

Oppdal 

kulturhus

2 Lysmiksebord Investeringspl

an 2022/23, 

vedtatt av 

styret i OKH, 

januar 2022.

Oppdal kulturhus driver anerkjent virksomhet når det kommer til konserter, teater, show og andre arrangement i Storsalen. 

Våre gjester, enten de står på scenen, beveger seg i kulissene eller sitter i salen, skal ha en opplevelse av at alle sider ved et 

arrangement er oppdatert, fungerer og gir valuta. 

VI har i løpet av de senere år, gjort flere oppgraderinger når det kommer til teknisk utstyr.  Finansieringen har vært sikret 

gjennom støtte fra eksternt hold (Musikkutstyrsordningen), låneopptak, bruk av fondsmidler og investeringer tatt over 

driftsregnskapet samt bidrag fra kommunestyret.

Nå erfarer vi at lysmikseren er i ferd med å bli utdatert. I økende grad erfarer vi at mikseren vi har ikke yter ikke det 

gjestende artister krever og forventer. Videre er det risikofylt å kjøre videre på gammelt utstyr, og ikke minst er det kostbart 

siden vi ikke får fornyet garantier og serviceavtaler. 

Å opprettholde og styrke kulturtilbudet i Storsalen bidrar med viktige inntekter til foretaket.

150 000

Oppdal 

ungdomssk

ole

1 Ny ungdomsskole Vedtak i 

kommunestyr

et / gjeldende 

budsjett/han

dlingsplan;

Oppdal ungdomsskole ble bygd i 1965 og delvis renovert og påbygd i 2002. Skolebygget er ikke i utformet i samsvar med 

dagens pedagogikk og krav til arbeidsforhold for de ansatte. Skolen mangler og elevkantine/fellesareal for elevene. Da 

Oppdal kulturhus ble bygd i 2007 mistet ungdomsskolen elevkantina i det gamle samfunnshuset. Skolen har siden da spilt inn 

behovet for elevkantine ved skolen. Etter en lang prosess, med både skisseprosjekt og anbudsprosess, så ble dette 

prosjektet avsluttet. Det viste seg at elevkantina kom lenger og lenger bort fra skolebygget. Ei elevkantine bør ligge midt i 

skolebygget og tjene som et fellesareal for hele skolen, dette er umulig å få til i dagens bygg, dette ble sjekket nøye ut under 

skisseprosjektet. Da Skolen ble renovert i 2002 ble den delvis bygd om fordi man ville ha åpen skole, det innebar store areal 

og vegger i det gamle skolebygget ble revet. I ettertid erfarte man at dette ikke fungerte og man satte inn skillevegger for å 

dele opp rommene. Dette påvirket i neste omgang ventilasjonsanlegget, vi har strevet i mange år med inneklima på flere 

rom. De ansatte har for lite areal på sine kontorplasser. Dette henger sammen med at skolen opprinnelig ble bygd med bare 

klasserom og ikke egne rom for lærerne der de kunne sitte med for og etterarbeid. I dag er det et annet lovverk når det 

gjelder tilstedeværelse for lærerne på skolen, enn det var i 1965. I dag må alle skoler ha arbeidsrom for lærerne, ved 

ungdomsskolen er for eksempel gamle klasserom og grupperom bygd om noe for å prøve å få til arbeidsrom. Det merkes og 

godt at taket er for dårlig isolert, spesielt i kontorfløyen, på personalrommet og i gangene. Skisseprosjektet vil naturlig nok 

svare ut mer angående behovet ny ungdomsskole

Det er vedtatt et 

skisseprosjekt som 

vil svare ut dette.

Det er vedtatt et skisseprosjekt som vil svare ut dette. Det er vedtatt et skisseprosjekt som vil svare ut dette. Det er vedtatt et skisseprosjekt som vil svare ut dette. Det er vedtatt et 

skisseprosjekt som 

vil svare ut dette.

Det er vedtatt et 

skisseprosjekt som 

vil svare ut dette.

Det er vedtatt et 

skisseprosjekt som 

vil svare ut dette.

Det er vedtatt et 

skisseprosjekt som 

vil svare ut dette.

Det er vedtatt et 

skisseprosjekt som 

vil svare ut dette.

Det er vedtatt et 

skisseprosjekt som 

vil svare ut dette.

Det er vedtatt et 

skisseprosjekt som 

vil svare ut dette.

Det er vedtatt et 

skisseprosjekt som 

vil svare ut dette.

Det er vedtatt et 

skisseprosjekt som 

vil svare ut dette.

Det er vedtatt et 

skisseprosjekt som 

vil svare ut dette.

Det er vedtatt et 

skisseprosjekt som 

vil svare ut dette.

Det er vedtatt et 

skisseprosjekt som 

vil svare ut dette.

Det er vedtatt et 

skisseprosjekt som 

vil svare ut dette.

Det er vedtatt et 

skisseprosjekt som 

vil svare ut dette.

Det er vedtatt et 

skisseprosjekt som 

vil svare ut dette.

Det er vedtatt et 

skisseprosjekt som 

vil svare ut dette.

Det er vedtatt et 

skisseprosjekt som 

vil svare ut dette.

 Det er vedtatt et 

skisseprosjekt som 

vil svare ut dette. 

 Det er vedtatt et 

skisseprosjekt som 

vil svare ut dette. 

 Det er vedtatt et 

skisseprosjekt som 

vil svare ut dette. 

 Det er vedtatt et 

skisseprosjekt som 

vil svare ut dette. 

Plan og 

forvaltning

1 Flyfotografering FDV-avtalen 

med Statens 

kartverk

Ajourhold og oppdatering av kartgrunnlag krever jevnlig flyfotografering av kommunen. I avtalen med Statens kartverk, 

fremgår at dette rulleres hvert 5. år. Siste fotografering i Oppdal var i 2019, og ny er planlagt i 2024. Plan og forvaltning har 

et GIS-fond på kroner 263 000. Resterende foreslås finansiert ved bruk av enhetens disposisjonsfond. 

Nei Selve 

fotograferingen vil 

føre til noe økt 

utslipp av co2. 

500 000 -500 000

Stab- og 

støttetjenes

ter

1 Utkjøp av inventar 

og utstyr

Utkjøp av inventar og utstyr til 2 legesenter 600 000

Stab- og 

støttetjenes

ter

1 Utvikling av 

distriktshelsesenter i 

legesenteret

K-sak 22/124 Utvikling av distriktshelsesenter sin medisinske avdeling i legebygget sin sokkeletasje Tiltaket vil muliggjøre utvikling av kommunal legevakt, 

utvikling av sykepleierpoliklinikk i legebyggets 

sokkeletasje

Legevakt må organiseres i legesnes egne lokaler eller flyttes 

et annet sted. Dette vil også medføre ekstra kostnader

7 900 000 251 000 251 000 251 000

Stab- og 

støttetjenes

ter

2 IKT infrastruktur Digitaliserings

strategi; 

Overordna 

risiko- og 

sårbarhetsan

alyse (ROS);

I 2024 er det kritisk behov for ny managementserver og nye brannmurservere. Iht. forventet levetid på eksisterende 

driftskritisk maskinvare for kjernenett, lagring og backup, må oppgradering gjennomføres i 2026.

Eksterne konsulenter med spesialkompetanse på 

tilstandsvurdering og sikkerhetsanalyse må engasjeres 

for å kvalitetssikre forlenget drift med eksisterende 

maskinvare/løsninger.

Redusert hastighet på internett og drift av fagsystemer, 

redusert sikkerhet og driftsstabilitet. I verste fall lengre 

periode med nedetid.

1 400 000 4 000 000

Stab- og 

støttetjenes

ter

3 Velferdsteknologi Helse- og 

omsorgsplan, 

Leve hele 

livet, 

Folkehelsepla

n, 

Digitaliserings

trategi 

Det er i 2022 utarbeidet en strategiplan for velferdsteknologi i Oppdal kommune. Teknologi gir nye muligheter og frigir 

ressurser, men stiller også krav til oppfølging. Behovet for lokal forankring og delegert ansvar er viktig for å kunne lykkes. 

For å sikre god måloppnåelse med implementeringen av velferdsteknologi er det i planarbeidet valgt satsningsområder. 

Tilrettelegginger i hjemmet prioriteres for å bidra til at brukere kan bo hjemme så lenge som mulig og være selvstendig i 

hverdagen. For å lykkes med implementeringen er det behov for å sette av personalressurs som organiserer dette arbeidet. 

Velferdsteknologi omhandler mer enn bare det å avhjelpe et praktisk behov, men også endring av arbeidsmetodikk og 

systematisk arbeid for å skape en felles forståelse. Det skal kartlegges behov, gevinster skal utredes, anskaffelser må 

gjennomføres og teknologien krever oppfølging. 

Ja Tiltaket vil føre til raskere og bedre tiolbud om 

lovpålagte velferdsteknologiske tjenester. Helse og 

omsorg vil kunne koordinere utprøving og innføring av 

nye velferdsteknologiske tjenester. Det vil bli en 

høyere måloppnåelse for at eldre og personer med 

funksjonsnedsettelser kan være mer selvhjulpen, bo 

hjemme lengre hjemme.

Tjenesten må utvikles ved den enkelte enhet Redusert tilbud på velferdsteknologiske tjenester som kan 

medføre økt behov for omsorgsplasser eller praktisk bistand 

i hjemmet

250 000 250 000 250 000 -50 000 -50 000 -50 000

Stab- og 

støttetjenes

ter

4 Innbyggerservice og 

økt digital deltakelse

Digitaliserings

strategi; 

Overordna 

risiko- og 

sårbarhetsan

alyse (ROS); 

Kommunepla

nens 

samfunnsdel

Samordning og universell utforming av fysisk og digital innbyggerservice for alle offentlige tjenester på rådhuset og statens 

hus, alle enhetene i kommunen og kulturhuset.

1. Anskaffe utstyr og programvare til etablering eller videreutvikling av tilbud om veiledning i grunnleggende digital 

kompetanse for ansatte og innbyggere.

2. Søke KDD om tilskudd til økt digital deltakelse og kompetanse i 2024.

3. Etablering av universelt utformet kundemottak, som er tilrettelagt for veiledning i bruk av digitale tjenester. 

Ja Tiltaket møter forventningene fra 

digitaliseringsstrategien for offentlig sektor 2019-

2025, og vil bidra til måloppnåelse på 

satsningsområdene i kommunens 

digitaliseringsstrategi; Styrket digital kompetanse, 

digital selvbetjening, digital tjenesteproduksjon og 

åpenhet og medvirkning.

Formålet med tiltaket er:

1. Universelt utformet fysisk og digital offentlig 

service tilpasset innbyggernes behov for tilgjengelighet 

og kvalitet  

2. Bedre saksbehandling på kortere tid

3. Å gjøre det enklere å velge digitalt først

4. Bedre intern og ekstern kommunikasjon 

Veiledning i grunnleggende digital kompetanse kan 

gjennomføres med kommunens eksisterende utstyr i 

dagens lokaler, og baseres på at innbyggerne bruker egen 

mobil/nettbrett/pc

Økt sannsynlighet for at KDD ikke gir tilskudd til etablering av 

veiledningstilbud. 

Økt digital 

selvbetjening, 

bedre 

kommunikasjon og 

felles offentlig 

service vil blant 

annet som følge av 

redusert 

transportbehov og 

sambruk av arealer 

ha positiv 

påvirkning på 

klima. Graden av 

negativ 

klimapåvirkning 

avhenger av 

materialvalg ved 

ombygging, samt 

muligheten for 

gjenbruk av 

inventar og utstyr.

250 000 250 000 0 0 0 0 0                               -    Liten                               -    Liten 

Stab- og 

støttetjenes

ter

5 Kjøp av aksjer i 

ReMidt Næring as

Eierskapsmel

dingen K-sak 

20/88

Oppdal kommune har rett til å kjøpe seg opp til 5,4% eierandel av selskapet innen 31.12.2024 gjennom en rettet emisjon. 

Emisjonsprisen er lik prisen ved etableringstidspunktet; kr. 16320,69 per aksje. Pris for Oppdal kommune for å kjøpe seg opp 

til 5,4% er om lag 8,6 millioner kroner. Forventet avkastning på innskutt kapital er 2,8% ved 40% utbytte, 3,4% ved 50% 

utbytte. Oppdal kommune ønsker å kjøpe seg opp til 5,4% eierandel innen utgangen av 2024.

Eierskapsmeldingen K-sak 20/88 8 600 000 -241 000 -241 000

Stab- og 

støttetjenes

ter

6 Identitetsstyring Digitaliserings

strategi; 

Overordna 

risiko- og 

sårbarhetsan

alyse (ROS);

Dette er påkrevd opp mot en overgang til fjerndrift av virksomhetsstyringssystem. Dette mottar data fra HRM og sørger for 

at AD(brukerdatabase) og alle tilknyttede systemer alltid er oppdatert med korrekte data. Integrasjoner: Compilo, Elements, 

Norkart, Helseplattformen, VA Gemini

Oppfyller kravet fra leverandør om identitetsstyring 

ved overgang til skyløsning av 

virksomhetsstyringssystem. Gir også bedre, 

automatisert håndetering av brukere ved på/av-

mønstring. For å komme i gang med på/av-mønstring. 

Dette bør være på plass i god tid før skyløsning av 

virksomhetsstyringssystem kommer og vil vil da også 

få på plass en god styring ved på/avmønstring. 

Vi vil ikke kunne ta i bruk skyløsning av 

virksomhetsstyringssystem.

175 000 90 000 90 000 90 000 90 000

Stab- og 

støttetjenes

ter

7 Overgang til Visma + Innebærer flytting av kommunens løsninger for økonomi, lønn og innkjøp fra lokal lagring og drift til en skybasert tjeneste. 

Fordelene er bl.a. større grad av sikkerhet, større grad av automatisering av arbeidsprosesser, bedre brukervennlighet, flere 

og bedre mobile arbeidsflater, kontinuerlig oppdatering

Forenkling/effektivisering av arbeidsprosesser Fortsette som i dag Visma som leverandør vil sansynligvis med tiden kreve at alle 

kunder tar i bruk Visma +. 

Ikke relevant 180 000  -    -    -    -    -   192 000 192 000

Tekniske 

tjenester - 

unntatt 

selvkost

1 Retting av byggfeil 

pasientrom 

helsesenter

Pasientrommet har fra opprinnelsen dårlig falløsning på bad med den konsekvens at vann renner ut i oppholdareal 

(pasientrom)

Risikoreduserende tiltak. 350 000
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Enhet Priorit

et

Navn på tiltaket Forankring Kort beskrivelse av tiltaket Innebærer tiltaket 

behov for å 

oppgradere / 

anskaffe digital 

løsning?

På hvilken måte vil tiltaket bidra til å oppnå mål i 

plan og/eller innfri krav i sentral føring?

Kort beskrivelse av alternative løsningsmuligheter Hva er konsekvensen hvis tiltaket ikke iverksettes? Kort beskrivelse av 

tiltakets 

påvirkning på 

klima og energi

Investeringskostnad 

2024 (inkl. mva.)

Investeringskostnad 

2025 (inkl. mva.)

Investeringskostnad 

2026 (inkl. mva.)

Investeringskostnad 

2027 (inkl. mva.)

Investeringsinntekt 

2024 (skriv minus 

foran beløpet)

Investeringsinntekt 

2025 (skriv minus 

foran beløpet)

Investeringsinntekt 

2026 (skriv minus 

foran beløpet)

Investeringsinntekt 

2027 (skriv minus 

foran beløpet)

Driftsutgift 2024 

(eks. mva.)

Driftsutgift 2025 

(eks. mva.)

Driftsutgift 2026 

(eks. mva.)

Driftsutgift 2027 

(eks. mva.)

Driftsinntekt 2024 

(eks. mva.) (skriv 

minus foran 

beløpet)

Driftsinntekt 2025 

(eks. mva.) (skriv 

minus foran 

beløpet)

Driftsinntekt 2026 

(eks. mva.) (skriv 

minus foran 

beløpet)

Driftsinntekt 2027 

(eks. mva.) (skriv 

minus foran 

beløpet)

Beregnet årlig 

klimaeffekt i CO2-

ekvivalenter

Skjønnsmessig 

vurdering av årlig 

klimaeffekt

Beregnet årlig 

effekt på 

energiforbruk i 

GWh

Skjønnsmessig 

vurdering av årlig 

effekt på 

energiforbruk

Tekniske 

tjenester - 

unntatt 

selvkost

2 Ny steamkjele Steamkjele brukes til  å tine tette stikkrenner og kummer/kumlokk som har frosset. Dette er et meget viktig redskap spesielt 

når vannet smelter. Steamkjelen vi har synger på det aller siste verset og vi må anskaffe en ny. Kostnad er 370.000 eks. mva.

Ingen. Det finnes noen private steamkjeler i bygda, men 

når snøsmeltingen starter må vi sikre at kommunen har 

umiddelbar tilgang til utstyret. Vann på avveie kan bli 

meget kostbart for kommunen. En steamkjel er mye i 

bruk, spesielt om våren. Det er for tiden lang leveringstid 

på steamkjeler (6-7 mnd).

Uten fungerende steamkjele vil mange veger bli ødelagt abv 

vann som ikke finner veien gjennom stikkrenner.. Det vil også 

bli mange store vanndammer i sentrum.

Liten 463 000

Tekniske 

tjenester - 

unntatt 

selvkost

3 Oppgradering 

kommunale veger 

Hovedplan 

veg ,K-sak 

2023/6, den 

2.2.2023

Kommunestyret har en ambisjon om bevilgningsnivå 4 (jf. Planens kap. 6) for bevilgningene til forsterkning av det 

kommunale vegnettet med et snitt på investeringene med kr. 10,3 millioner kr. Pr. år i perioden 2024-2030. 

Nei Alternative løsninger kan være mindre bevilgning pr. år, 

men da vil det selvsagt ta lengre tid før etterslepet er tatt 

igjen. Bevilgningsnivå 3 i Hovedplan veg gir en 

investeringskostnad på kr 4.6 mill kr eks mva i 18 år.

Forfallet øker dersom bevilgningsnivået ikke heves. Liten 13 000 000 13 000 000 13 000 000 13 000 000

Tekniske 

tjenester - 

unntatt 

selvkost

4 Utbedringsbehov 

bygninger - 

Tilstandsanalyse - 

boliger (6år) (jfr. 

gjeldende 

økonomiplan)

Det er gjennomført en samlet tilstandsanalyse av alle boliger. Kommunens internkontrollsystem er brukt som verktøy i dette 

arbeidet, og analysen er stort sett gjennomført av kommunens egne driftsoperatører. Fokusområde har vært 

fuktproblematikk. Analysen gir et godt øyeblikksbilde over tilstand på kommunens boliger. Bygningene er vurdert utfra en 

tilstandsgrad 0 til 3. Tilstanden på bad/våtrom og kjøkken er der vi har de største utfordringer knyttet til funn i analysen. Det 

var som forventet for boliger bygget på 70, 80 og til dels 90 tallet. Her ligger kostnadene ofte mellom kr. 250.000 til kr. 

500.000 for oppgradering og utskifting. Samlet kostnad for å får boligene i tilstand 1 eller bedre, er kostnadsberegnet til kr. 

26.366.000,-, pr.12.03.2023. Det foreslås at oppgraderingen gjennomføres over en 6-7 års periode og vil kreve årlig 

bevilgning kr. 4.000.000,-. Kommuneloven og tilhørende forskriftsverk tillater ikke bruk av investeringsmidler til ordinær drift 

og vedlikehold. For å regulere forskjellene mellom drift og investeringer må vi støtte oss til gjeldende standarder og i 

sammenheng med eiendomsforvaltning NS 3454. Her blir vi bedre kjent med begrepene FDVU (S-P). Tiltak som gjøres for å 

utvikle, og oppgradere en bygning eller bygningsdel over tid i forhold til levetidsbegrensinger eller nye krav fra brukere, 

marked og myndighet kan defineres som investering. Tilførte investeringsmidler øker/opprettholder bygningen verdi i et 

levetidsperspektiv.

4 000 000 4 000 000 4 000 000 4 000 000

Tekniske 

tjenester - 

unntatt 

selvkost

5 Utbedringsbehov 

bygninger - 

Tilstandsanalyse - 

formålsbygg (6 år) 

(jfr. gjeldende 

økonomiplan)

På samme måte som for boliger er det gjort en tilstandsanalyse for kommunens formålsbygg og andre bygg. Fokusområde 

har også her vært fuktproblematikk fordi det har største skadepotensial i bygg. Fukt og fuktskader kan ofte være skjult, 

samtidig som skadeomfang kan uoversiktlig. Kostandene som fremkommer etter tilstandsanalysen for kommunens 

formålsbygg, pr.12.03.2023, utgjør til sammen kr. 11 730 000,-. Det foreslås at oppgraderingen gjennomføres over en 5-6 

års periode og vil kreve årlig bevilgning kr. 2.000.000,- .

2 000 000 2 000 000 2 000 000 2 000 000

Tekniske 

tjenester - 

unntatt 

selvkost

6 Tiltak for myke 

trafikkanter

Oppfølging av tidligere vedtak i økonomiplanen hvor 300 000 kroner skal fra og med 2018 bevilges årlig til 

fremkommelighets- og sikkerhetstiltak for myke trafikanter. En slik bevilgning vil også kunne fungere som kommunens 

egenkapitalbidrag når vi søker fylket om trafikk-sikkerhetsmidler. Eventuelle eksterne til-skuddsmidler vil komme i tillegg til 

kommunal bevilgning.                    300 000                    300 000                    300 000                    300 000 

Tekniske 

tjenester - 

unntatt 

selvkost

7 Bjørkmoen 3, 

tilrettelegging for økt 

bosetting

Området ligger nord for Oppdal sentrum i Bjørkmoen og gir 6 boligtomter. Før disse tomtene kan selges må arealet 

opparbeides med veg/vann/avløp/gatelys. Jfr. beskrivelse i F-sak 23/15 og K-styret i sak 23/21 den 16.03.2023(Elements 

22/2285-7).

Tilgjengelige kommunale tomter til priser som gjør at 

det for en bred gruppe er mulig å etablere seg i oppdal 

er i seg selv en vesentlig faktor for å nå mål i 

strategisk næringsplan og kommuneplan.

1 500 000

Tekniske 

tjenester - 

unntatt 

selvkost

8

Boligtomter 

forlengelse 

Rugdevegen

Området som er regulert til boligformål ligger sør for sentrumskjernen nord for «gamle bøndenes» gir 14 boligtomter. Før 

disse tomtene kan selges må arealene opparbeides med veg/vann/avløp/gatelys. Jfr. F-sak 23/15 og K-sak 23/21 den 

16.03.2023 (Elements 22/2285-7)

Tilgjengelige kommunale tomter til priser som gjør at 

det for en bred gruppe er mulig å etablere seg i oppdal 

er i seg selv en vesentlig faktor for å nå mål i 

strategisk næringsplan og kommuneplan.

7 700 000 81 000 81 000 81 000

Tekniske 

tjenester - 

unntatt 

selvkost

9 Brennhaug/Mjøen 2, 

tilrettelegging for økt 

bosetting

Området ligger sør for sentrumskjernen like ved «gamle bøndenes», vest for E6 og syd for gjennomgående gang- og 

sykkelveg og eies av Oppdal kommune. Området gir 35 boligtomter. Før disse tomtene kan selges må reguleringsplan 

utarbeides og arealene opparbeides med veg/vann/avløp/gatelys. Jfr. F-sak 23/15 og K-sak 23/21 den 16.03.2023. Total 

kostnadsramme på 18.600.000 kroner foreslås fordelt med gjennomføring over 2 år.

Tilgjengelige kommunale tomter til priser som gjør at 

det for en bred gruppe er mulig å etablere seg i oppdal 

er i seg selv en vesentlig faktor for å nå mål i 

strategisk næringsplan og kommuneplan.

Her er det regnet 

utifra at området 

blir bebyggd. 

156,41 tonn Co2 

ekvivalite over 20 

år. Totalt 3128,2 

Tonn Co2.

9 300 000 9 300 000 140 000 140 000 140 000 156

Tekniske 

tjenester - 

unntatt 

selvkost 10

Opparbeidelse av 

industriareal Ålma 

industriområde

Nord øst for Oppdal slakteri ligger det ca. 10-12daa industriareal som ikke er klargjort med veg/vann og avløp. Det ligger 

inne søknader fra 2 aktører som ønsker industritomt i dette området. 

Tiltak for å fremme kommuneplanens målsetting om å 

legge til rette for næringsutvikling

1 500 000 30 000 30 000 30 000

 Tekniske 

tjenester - 

unntatt 

selvkost 

11  Klargjøring av nye 

industritomter (jfr. 

gjeldende økonomiplan) 

Det er fortsatt etterslep på grunnlagsinvesteringer veg, vann og avløp i Ålma industriområde. I K-sak 00/108 vedtok kommunestyret 

følgende: "Investeringsbehov til veg, vann- og avløpsanlegg på industriområdet søkes innarbeidet i revidert 

handlingsprogram 

 Tiltak for å fremme kommuneplanens målsetting om å legge 

til rette for næringsutvikling 

250 000 250 000 250 000 250 000

Tekniske 

tjenester - 

unntatt 

selvkost 12

Utskiftingsplan 

kjøretøy/utstyr 

byggavdelingen

Biler, plenutstyr, lift, traktor, minilaster og diverse småmaskiner. 1 400 000 1 400 000 1 400 000 1 400 000

Tekniske 

tjenester - 

unntatt 

selvkost

13 Utskifting av 

kjøretøy i henhold til 

plan.

Kjøretøy byttes normalt ut etter behov. Annet utstyr som pumper og tilhengere byttes ut etter annet fastsatt intervall. Jfr. 

kjøretøyplan. Det forutsettes at selvkostområdene vann og avløp finansieres sin andel på til sammen 67 % samme år.

712 000 368 000 922 000

Tekniske 

tjenester - 

unntatt 

selvkost

14

Deponi. 

Miljøbrønner til 

mengdemåling og 

prøvetaking av 

grunnvann.

Anbefalt av 

hydrogeolog 

som jobber 

med 

avslutningspl

an. 

Nødvendig 

for å 

overholde 

krav i 

driftstillatelse

Etablere brønner for å kartlegge grunnvansnivå, slik at man får et pålitelig vannballanseregnskap. I tillegg benyttes brønnene 

til å ta prøver av grunnvannet, slik at man får kartlagt påvirkningen deponiet har på omgivelsene. Finansieres 80% over 

selvkost og 20% utenfor selvkost. Erfaringsmessig gjøres det meste av vedlikeholdet i egenregi, men det må leies inn 

entrepenører for deler av vedlikeholdet, mens deponigassdokumentering endres fra å gjøres hvert 5. år til å gjøres hvert 3. 

år slik det kreves i tillatelsen. En deponigassmåling koster erfaringsmessig mellom 45.000 og 150.000.

Data importeres i 

Oppdal kommunes 

driftsovervåkingssy

stem, men det må 

etableres en digital 

overføring av data.

Bedrer dokumentasjon på miljøpåvirkningen deponiet 

har. Vil også kunne avdekke diffuse utslipp som 

eventuelt ikke fanges opp i sigevannssystemet. Dette 

er et ledd i å klare å svare ut krav fra Statsforvalter 

om vannbalanseregnskap.

Gjøre som i dag, å anslå grunnvannsmengder, som gir et 

ufullstendig vannbalanseregnskap. I tillegg har vi per i dag 

kun analyserapporter av sigevann som er blandet med 

grunnvann.

Antas å få  krav til tiltak i fra Statsforvalteren. Kan forsinke 

avslutningen av deponiet ved at vi ikke får godkjent 

avslutningsplanen.

90 000 30 000 30 000 30 000

Tekniske 

tjenester - 

unntatt 

selvkost

15 Flomsikr. 

boligområder Oppdal 

sentrum, Østre 

vannveg, note 2

Potensiale 

for 

betydelige 

skade på 

bebyggelse i 

sentrumområ

de er 

identifisert 

og tekniske 

tjenester vil 

faglig sett 

fremme 

dette tiltaket 

i alle 

fremtidige 

ØP.

SINTEF har utarbeidet en flomanalyse av vannveger (bekker, bekkelukkinger) gjennom boligområdene i Oppdal sentrum 

nord, og foreslått endringer av vannveger oppstrøms i området. Flomanalysen som ble gjennomført i 2008, inneholder en 

rekke konklusjoner og anbefalinger i forhold til omlegginger av eksisterende vannveger. For å redusere for flomskader i 

eksisterende bekker og bekkelukkinger gjennom sentrale boligområder, foreslår SINTEF to nye ”avskjærende” vannveger 

”Vestre vannveg” og en ”Østre vannveg” som drenerer vannet mot henholdsvis elvene Ålma og Garåa. Av hensyn til risikoen 

for eventuelle flomskader, foreslås tiltaket gjennomført snarest mulig. Kapasiteten på overvannsnettet i sentrum blir 

allerede i dag overskredet ved kraftig nedbør, dette skjedde senest i juni 2013 (oppstuving i kjellere m.m.). I Vestre vannveg 

er  strekningen Ålma – Aunevegen ferdigstilt våren 2021. På bakgrunn av SINTEFs analyse har Multiconsult AS 

kostnadsberegnet tiltakene, eksklusive utgifter til grunnrettigheter. Arbeidene med og Østre vannveg kan om nødvendig 

deles opp ytterligere i etapper, forutsatt at arbeidene startes ”nedstrøms” og forseres oppover i terrenget. 

Delvis Før fysisk gjennomføring kan komme i gang, vil det 

kreves betydelig prosjektering og grunneieravklaringer.  

Det bes derfor om bevilgning for å igangsette slik 

prosjektering og avklaring.

700 000 8 500 000

Tekniske 

tjenester - 

unntatt 

selvkost

16

Flomsikringstiltak i 

sentrum

Flomsikringsr

apport 3 viser 

at områder i 

sentrum vil 

bli oversvømt 

ved flom.

Områder langs Ålma ved Felleskjøpet/Total må sikres med flomvoller. Ved 200- og 1000-årsflom vil områder i sentrum 

oversvømmes og kostnadene vil bli høye.

500 000

Tekniske 

tjenester - 

unntatt 

selvkost

17 Flomsikr. 

boligområder Oppdal 

sentrum, Vestre 

vannveg, etp. 3

SINTEF har utarbeidet en flomanalyse av vannveger (bekker, bekkelukkinger) gjennom boligområdene i Oppdal sentrum 

nord, og foreslått endringer av vannveger oppstrøms i området. Dette er siste etappe i vestre vannveg som skal samle alle 

vannveger vest for Hovden skisenter til Bakkevegen i en felles trygg flomveg.

1 800 000

Tekniske 

tjenester - 

unntatt 

selvkost

18

Skytebanebrua Bruinspeksjo

n

Brua har skader og mangler som truer bæreevne og trafikksikkerhet. Korrosjon på hovedbjelker og oppheng for kabler. 

Oppflising, sporslitasje og oppstikkende spiker på slitelag av tre. Oppflising og deformasjon samt løst og svakt rekkverk. 

Dersom brua skal oppgraderes til Bk10 må eksisterende stålbjelker erstattes av nye. Eksisterende rekkverk bør erstattes 

med brurekkverk av stål og vegrekkverk på landsider. 

Dersom Bk8 er tilfredsstillende bruksklasse finnes en 

rimeligere alternativ  løsning hvor eksisterende bru 

rehabiliteres med overflatebehandling av stål og 

utskifting av trevirke. Dette vil gi en halvering av kostnad. 

I hovedplan veg, som ble vedtatt så sent som 2.2.2023, 

er målsetningen å få alle kommunale veger opp på et 

nivå så de tåler aksellast på 10 tonn.

Liten 2 000 000

Tekniske 

tjenester - 

unntatt 

selvkost

19 Oppgradering ODMS 

(jfr. gjeldende 

økonomiplan)

Sak i 

kommunestyr

et: 

Overtakelse 

av ODMS

Oppdal distriktsmedisinsk senter ODMS er overtatt av Oppdal kommune. Takstforum har utarbeidet tilstandsvurdering og 

kommet til TG3 tiltak tilsvarende kr. 3.200.000. I tillegg mangler mye FDV-dokumentasjon for hele og deler av bygningene. 

Kr. 1.000.000 er bevilget i budsjettet for 2023.

2 000 000 1 000 000

Tekniske 

tjenester - 

unntatt 

selvkost 20

Riving/sanering av 

Ospvegen 6

Det er i dag fire utleieleiligheter i Ospvegen 6. Disse ble bygd i 1952 og er moden for tiltak. På bakgrunn av tilstand og 

byggets alder mener vi at bygget bør saneres/rives. Dersom det ikke bevilges midler til sanering, holdes vedlikehold på et 

minimum frem til en sanering kan gjennomføres.

Redusert CO2 

utslipp/år - 1409 

kg.

700 000

Tekniske 

tjenester - 

unntatt 

selvkost

21 Bygging av 2 småhus 

for vanskeligstilte

I kartlegging av behov for utleiebolig og omsorgsbolig gjennomført i 2021 kommer det frem at det er et stort behov for å 

bygge 2 småhus for vanskeligstilte som har utfordringer med å bo i samme bygg som andre. Det er tidligere vedtatt et OPS-

samarbeid på dette, men det er ikke bevilget midler til gjennomføring av prosjektet. Jmfr innspill «Utarbeidelse av 

konkurransegrunnlag for OPS-prosjekt småhus») Det er ønskelig at Oppdal kommune kan ha denne type hus til utleie, og vi 

forslår derfor at disse bygges i egen regi. Foreslås bygget i Tranevegen på kommunal eid boligtomt med størrelse på ca 70 

m2. Det foreslås å bygge 2 småhus i første omgang, med muligheter for ytterligere to på et senere tidspunkt på 

nabotomt(eventuelt som OPS-prosjekt).

6 000 000 900 000 60 000 60 000 60 000

Tekniske 

tjenester - 

unntatt 

selvkost 22

Utarbeidelse 

konkurransegrunnlag 

for OPS-prosjekt 

Småhus

Kommunestyret har vedtatt OPS-finansiert bygging av småhus for vanskeligstilte brukere. Tilbudsgrunnlag og opplegg for 

slike anskaffelser er krevende og krever kompetanse innenfor jus og avtalerett. Forventet kostnad for slik bistand er anslått 

til kr 300.000 i 2024.

300 000

Tekniske 

tjenester - 

unntatt 

selvkost

23 Oppgradering 

utleieboliger - 

Lupinvegen 

Overordnet plan for 

Utleieboliger

Lupinvegen 10 har fire større leiligheter med flere soverom. Dette er leiligheter med tilfredsstillende størrelse, men med 

større behov for oppgradering. Det foreslås derfor en større oppgradering/totalrenovering av disse for å få de opp til 

passivhusstandard, basert på leilighetenes utforming og størrelse, jf. Overordnet plan for kommunale utleieboliger.

7 000 000

Tekniske 

tjenester - 

unntatt 

selvkost

24

Etablere fortau i 

Aunevegen

Reguleringspl

an. Klima- og 

energiplan: 

Kommunesty

ret ønsker å 

legge til rette 

for økt bruk 

av sykkel.

I Aunevegen 9 er det bygd et privat leilighetsbygg. I den forbindelse er byggherre pålagt å etablere fortau langs sin eiendom 

ut mot Aunevegen. For å få sammenhengende fortau fra Inge Krokanns veg og forbi Aunevegen 9 vil det være nødvendig å 

etablere fortau på denne "Missing Link"utenfor eiendommen i Aunevegen 7. Kostnad for etablering av dette anslås til kr 

200.000. Driftskonsekvensen er på kr 5000 årlig. Det vil også være behov for etablering av fortau videre vestover fram til 

krysset Aunevegen/Bjerkevegen. Dette er ikke innspilt i denne HP-perioden.

I gjeldende reguleringsplan er det beskrevet fortau på 

denne strekningen.

Liten 200 000 5 000 5 000 5 000 5 000

Tekniske 

tjenester - 

unntatt 

selvkost

25 Oppgradering gatelys 

i 

Bjørndalsvegen/Gors

etvegen

Klima og 

energiplan

Gatelysstolpene her er i tre (15 stk). Mange av disse har råte og det er derfor behov for å bytte disse. Armaturer byttet til 

LED.  Samtidig vil det være fornuftig å erstatte luftspennet med nedgravd kabel.

Liten 600 000

Tekniske 

tjenester - 

unntatt 

selvkost 26

Oppgradere gatelys i 

Vikavegen (vest)

Klima og 

energiplan

Gatelysstolpene her er i tre (11 stk). Mange av disse har råte og det er derfor behov for å bytte disse. Armaturer byttet til 

LED.  Samtidig vil det være fornuftig å erstatte luftspennet med nedgravd kabel.

Liten 450 000
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Enhet Priorit

et

Navn på tiltaket Forankring Kort beskrivelse av tiltaket Innebærer tiltaket 

behov for å 

oppgradere / 

anskaffe digital 

løsning?

På hvilken måte vil tiltaket bidra til å oppnå mål i 

plan og/eller innfri krav i sentral føring?

Kort beskrivelse av alternative løsningsmuligheter Hva er konsekvensen hvis tiltaket ikke iverksettes? Kort beskrivelse av 

tiltakets 

påvirkning på 

klima og energi

Investeringskostnad 

2024 (inkl. mva.)

Investeringskostnad 

2025 (inkl. mva.)

Investeringskostnad 

2026 (inkl. mva.)

Investeringskostnad 

2027 (inkl. mva.)

Investeringsinntekt 

2024 (skriv minus 

foran beløpet)

Investeringsinntekt 

2025 (skriv minus 

foran beløpet)

Investeringsinntekt 

2026 (skriv minus 

foran beløpet)

Investeringsinntekt 

2027 (skriv minus 

foran beløpet)

Driftsutgift 2024 

(eks. mva.)

Driftsutgift 2025 

(eks. mva.)

Driftsutgift 2026 

(eks. mva.)

Driftsutgift 2027 

(eks. mva.)

Driftsinntekt 2024 

(eks. mva.) (skriv 

minus foran 

beløpet)

Driftsinntekt 2025 

(eks. mva.) (skriv 

minus foran 

beløpet)

Driftsinntekt 2026 

(eks. mva.) (skriv 

minus foran 

beløpet)

Driftsinntekt 2027 

(eks. mva.) (skriv 

minus foran 

beløpet)

Beregnet årlig 

klimaeffekt i CO2-

ekvivalenter

Skjønnsmessig 

vurdering av årlig 

klimaeffekt

Beregnet årlig 

effekt på 

energiforbruk i 

GWh

Skjønnsmessig 

vurdering av årlig 

effekt på 

energiforbruk

Tekniske 

tjenester - 

unntatt 

selvkost

27 Oppgradering gatelys 

i 

Tiurvegen/Tranevege

n

Klima og 

energiplan

Gatelysstolpene her er i tre (46 stk). Mange av disse har råte og det er derfor behov for å bytte disse. Høsten 2020 fikk vi 

lagt ned trekkrør i forbindelse med graving som Tensio/Vitnett gjennomførte. Vi må likevel anskaffe stålmaster, armaturer, 

fundament og kabel til dette gatelysanlegget. I tillegg tilkommer kostnad for arbeidet. Kostnad er grovt stipulert til kr 

1.800.000. Det er tidligere spilt inn behov for gradvis utskifting av gamle gatelysanlegg, men i Tiurvegen/Tranevegen haster 

det med å få fornyet anlegget.

Liten 1 800 000 4 200

Tekniske 

tjenester - 

unntatt 

selvkost 28

Oppgradere gatelys i 

Skogvegenområdet

Klima og 

energiplan

Gatelysstolpene her er i tre (37 stk). Mange av disse har råte og det er derfor behov for å bytte disse. Armaturer byttet til 

LED.  Samtidig vil det være fornuftig å erstatte luftspennet med nedgravd kabel.

Liten 1 500 000

Tekniske 

tjenester - 

unntatt 

selvkost

29 Oppgradering 

kommunalt veg- og 

gatelys

Klima og 

energiplan

En gradvis oppgradering til LED-armaturer (800 stk) er tenkt gjennomført gjennom disse midlene. kostnad på 4 mill kr fordelt  

Driftsbudsjettet på 613 dekker i hovedsak kun årlige strømkostnader og mindre vedlikehold. For mange av våre eldre 

gatelysarmaturer finnes det ikke pærer å få kjøpt. Disse armaturene blir derfor erstattet med nye LED-armatur i stedet for 

pæreskift.

Liten 800 000 800 000 800 000 800 000 27 000

Tekniske 

tjenester - 

unntatt 

selvkost 30

Drivdalen skole, 

oppgradering 

ventilasjon, 

sokkelgard. mm.

Gjenstående oppgradering. Etter oppgradering av Drivdalen skole i 2015 gjenstår noen oppgraderinger. Bl.a. gjenstår 

oppgradering av ventilasjonsanlegg .

5 960 000

Tekniske 

tjenester - 

unntatt 

selvkost

31 Etablering g/s-veg 

langs Gorsetråket, 

trafikksikr.

Trafikksikker

hetsplan

Tiltaket innebærer etablering av GSV langs Gorsetråket fra E6 til Gamle Kongeveg. Liten 5 500 000 60 000

Tekniske 

tjenester - 

unntatt 

selvkost

32

Anskaffelse av 

overbygd 

sykkelparkering ved 

Rådhus, U-skole, 

Aune barneskole, 

Midtbygda 

oppvekstsenter, 

Drivdalen 

oppvekstsenter.

Klima- og 

energiplan

I vedtatt klimaplan står det at det er ønsket sykkelparkering ved våre offentlige bygg bl.a. utenfor Rådhus, Det antas det er 

ment overbygd sykkelparkering. Hvert overbygde sykkelparkering er anslått å koste rundt 1.500.000 kr.

Liten 300 000 10 000

Tekniske 

tjenester - 

unntatt 

selvkost

33 Tiltak i klima- og 

energiplan - 

ladepunkt for el. 

sykler samt innkjøp 

av 3 stk elsykler 

(tjenestesykler).

Klima- og 

energiplan

Oppdal kommune legger til rette for sykkelparkering ved alle kommunale bygg og vurderer innføring av tjenestesykler, samt 

vurderer innkjøp av EL-sykler. 

300 000

Tekniske 

tjenester - 

unntatt 

selvkost 34

Oppgradering av 

toalett både elev og 

personaltoalett u-

skole

Oppgradering av sanitæranlegg Oppdal ungdomsskole 550 000

Tekniske 

tjenester - 

unntatt 

selvkost

35 Samlet utredning 

klima- og 

energivennlige 

løsninger i 

kommunale bygg

Energisentral for produksjon av varme til kommunale bygg med tilhørende fjernvarmeledninger er fremtidens energiløsning 

for oppvarming av bygg. Slikt anlegg må prosjekteres, slik at dette gir en størst mulig fleksibilitet med hensyn varierende 

energikilde og utvidelsesmulighet for å kunne dekke kommunens bygninger i sentrumsområdet. Dette i tråd med 

kommunestyrets ønsker og føringer i kommende klima- og energiplan. To masterstudenter ved NTNU har valgt levere 

masteroppgave knyttet til denne problematikken. Derfor utsettes dette tiltaket til masteroppgaven er bedømt.

550 000

Tekniske 

tjenester - 

unntatt 

selvkost

36

Blomstereng E6-

undergang ved Skifer

I forbindelse med bygging av ny E6 i 2015 ble det etablert grøntanlegg langs sidene på E6-undergang ved Skifer. Oppdal 

kommune overtok anlegget da det sto ferdig. I ettertid har plantede busker blitt utkonkurrert av ugress. Området ser ikke 

bra ut og det er ikke ressursmessig forsvarlig å bruke våre driftsoperatører på å luke ugress der. Vi mener det kan være 

fornuftig å plante blomstereng der. Før det gjøres må eksisterende vegetasjon fjernes og ny matjord må tilkjøres. I tillegg 

kan vi etablere insektshotell der. Alternativet er å klippe ned ugress og busker et par ganger i året.

Liten 200 000 10 000 10 000 10 000 1 000

Tekniske 

tjenester - 

unntatt 

selvkost

37 Riving av 2 gamle 

bygg på kommunens 

eiendom gnr. 50 bnr. 

29

På kommunens eiendom 50/29 (flyplassen) ble det ved grunnkjøpet til flyplassen overattt 2 gamle bygg (uthus/løe) som nå 

er i svært dårlig forfatning.  Det ene bygget er på veg til å falle i hop. Begge byggene representerer en fare for andre og må 

saneres.

100 000

Tekniske 

tjenester - 

unntatt 

selvkost

38

Utbedring og 

utvikling av bedre 

parkeringsløsning 

ved Bjørndalshagen 

oppe og nede

Ansatte og brukere ved Bjørndalshagen melder om dårlige parkeringsløsninger. Løsningen bør prosjekteres før endelig 

gjennomføring. Kan utløse reguleringsendring. Usikker prisestimat.

1 000 000

Tekniske 

tjenester - 

unntatt 

selvkost

39 Ny Høgmo 

barnehage - høyere 

investeringsutgifter

Gjeldende 

økonomiplan

Prosjektering av Høgmo barnehage er i gang og det jobbes med kostnadsestimat etter revidering av tidligere skisseprosjekt 

som ble gjennomført i 2019/2020. Etter at skisseprosjekt ble gjennomført har Oppdal kommune gjennomført oppkjøp av 

tidligere festet areal i området og dette ga mulighet til å utnytte området bedre. Det ble i 2022 igangsatt omregulering av 

området. Endelig kostnadestimat for prosjektet foreligger ikke før slutten av april 2023, men det antas allerede en 

kostnadsøkning i forhold til estimat fra 2019/2020. Dette begrunnes av arkitekt og rådgivende ingeniører med økte 

materialkostnader, dyrere insatsfaktorer og generell prisstigning. Foreløpige estimat antyder en kostnad på prosjektet i 

området 67-68 millioner kroner.

12 000 000

Tekniske 

tjenester - 

unntatt 

selvkost 40

Renovering 

Pikhaugen 

barnehage

Gjeldende 

økonomiplan

SSB sin indeks er økt med ca. 20% fra 1. april 2020 til 1. februar 2023. Investeringsbeløpene i 2025 og 2026 som var anslått i 

økonomiplan 2023-2026 økes tilsvarende økningen i indeksen. 

1 872 000 15 538 000 4 190 000 104 000

Tekniske 

tjenester - 

unntatt 

selvkost

41 Avslutning av deponi, 

andel næringsavfall

Driftstillatels

e 

(konsesjonskr

av). 

Forurensingsf

orskriften. 

Avtale med 

grunneier.

Arondere og legge nødvendige topplag på deponiområdet slik at arealet kan tilbakeføres til gruneier som jorbruksområde i 

hht. avltale. Ved å avslutte deponiet kan etterdriftsfasen begynne (Krav fra Statsforvalter om minimum 30 års etterdrift)

Oppdal kommune vil ikke få driftstillatelse etter at 

kapasiteten er brukt opp, og deponi som ikke lenger er 

i bruk skal avsluttes. Oppdal kommune som 

deponieier er forpliktet til avslutning og etterdrift av 

deponiet (30 års etterdrift). Det er også en avtale om 

at grunneier skal få tilbakeført området til 

jordbruksformål.

Utsette avslutningen. Dette vil medføre ekstra kostnader 

for hvert år som går, i tillegg til økt utvasking av deponiet 

og dermed mer forurensing av Driva. Ved å utsette løper 

man også risko for dagmulkt fra Statsforvalteren.

I deponiet som 

tidligere var brukt 

som 

restavfallsdeponi 

er det mye 

miljøfarlige stoffer. 

Desto lengre 

deponiet ligger 

åpent desto lengre 

vil det pågå større 

utvasking av disse 

miljøfarlige 

stoffene. I tillegg 

er faren for 

uønsket 

deponigassutslipp 

større med et 

deponi uten 

toppdekke.

400 000 400 000


